
Slovenská jazdecká federácia – Jazdecká oblasť Banská Bystrica 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

Z á p i s 
zo zasadania predsedníctva SJF JO Banská Bystrica dňa 6.11.2015 v Lučenci 

 

 

 

Prítomní:  Ing. Jaroslav Ivan – predseda P-JO BB 

  Ing. Andrea Machalová – podpredseda P-JO BB 

  Patrik Čutka – člen P-JO BB 

  Alexander Bagdal – člen P-JO BB 

   

Neprítomný: Vladimír Koška – člen P-JO BB - ospravedlnený 

     

Hostia:   Ing. Zuzana Gánovská – kontrolór za JO BB 

  Jozef Paulovič – člen JO BB 

 

pozvaný hosť: 

RSDr. Karol Bugár – člen disciplinárnej komisie SJF za JO BB svoju neúčasť ospravedlnil 
 

/ V texte bez uvádzania titulov / 
 

 

 

Dňa 6.11.2015 sa uskutočnilo zasadanie Predsedníctva Slovenskej jazdeckej federácie - 

Jazdecká oblasť Banská Bystrica (ďalej len P-JOBB) a hostí. Zasadanie zvolal predseda P-JOBB 

Jaroslav Ivan s nasledovným programom: 
1. Otvorenie 

2. Kontrola Uznesení 
3. Informácia o aktuálnom dianí v SJF – Jaroslav Ivan 

4. Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015 – Andrea Machalová (drezúra, voltíž, práca 
s mládežou a deťmi / pony) 
5. Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015 – Patrik Čutka (skoky)  
6. Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015  – Vladimír Koška (všestrannosť, vytrvalosť, 
záprahy)  
7. Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015  – Alexander Bagdal (športový kalendár, rozpisy, 
skúšky ZVJ, legislatíva)  
8. Príprava vyhodnotenia športovej sezóny – Galavečer 2015 

9. Návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov oblasti 

10. Príprava Valného zhromaždenia oblasti 
11. Rôzne 

12. Záver 
 

 

Bod 1: Otvorenie 

 

Predseda P-JOBB Jaroslav Ivan na úvod privítal prítomných členov P-JOBB a hostí a 

konštatoval, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Zapisovaním bol poverený Jaroslav Ivan, ako 

overovateľom Zápisu bol zvolený Alexander Bagdal.   

 

 



Bod 2: Kontrola Uznesení 
 

Bolo konštatované, že všetky doterajšie uznesenia boli splnené. 
Jaroslav Ivan informoval o hlasovaniach, ktoré prebiehali per rollam, formou internetovej 

komunikácie od ostatného zasadnutia P-JOBB nasledovne: 

 

3.6.2015 - Predsedníctvo jazdeckej oblasti Banská Bystrica súhlasí s konaním spoločných 
oblastných Majstrovstiev (oboch jazdeckých oblastí – B.Bystrica a Žilina) v jazdeckej disciplíne 
drezúra v Trebostove dňa 25.7.2015 pre všetky vekové kategórie. 

 

10.9.2015 - Predsedníctvo JO BB súhlasí a schvaľuje, aby sa uskutočnili spoločné 
Majstrovstvá JO BB a JO ZA v jazdeckej disciplíne všestrannosť (kategória detí a juniorov) na 

Látkach termíne 27.9.2015. 
10.9.2015 - Predsedníctvo JO BB schvaľuje technické podmienky konania spoločných 

Majstrovstiev JO BB a JO ZA v jazdeckej disciplíne všestrannosť nasledovne: 
Kategória - Juniori  Jednokolová súťaž – súťaž Z. 
Kategória - Detí  Jednokolová súťaž – súťaž ZK 

Majstrovské súťaže v príslušnej kategórii sa uskutočnia ak štartujú v tejto súťaži aspoň traja 
jazdci z minimálne troch samostatných členských subjektov registrovaných v SJF.  

 

 

Bod 3: Informácia o aktuálnom dianí v SJF 

 

Jaroslav Ivan podrobne informoval o dianí v Predsedníctve SJF. Každému členovi 
Predsedníctva sú pravidelne zasielané informácie o dianí v SJF. 

Postupne prebehla diskusia na tieto témy: 
- Zasadnutie P-SJF dňa 22.5.2015 v Bratislave. Rozpočet pre rok 2016 a princíp delenia 

financií pre jednotlivé odborné komisie SJF. 

- Neochota niektorých členov P-SJF zúčastňovať sa na zasadnutiach P-SJF mimo Bratislavy 

(neuznášaniaschopné zasadnutie P-SJF vo Vígľaši-Pstruši 1.9.2015). 
- Nedostatočná činnosť skokovej komisie, účelová činnosť komisie všestrannej spôsobilosti 

ako aj nečinnosť záprahovej, rozhodcovskej, vzdelávacej a disciplinárnej komisie. Chod SJF 

je zabezpečovaný len v nevyhnutnej miere a nie je možné plnohodnotne a koncepčne 
podporovať organizátorov športových podujatí, kluby, jazdcov a talentovanú mládež vo 

všetkých jazdeckých disciplínach.  
- Prijatie nového Registračného poriadku SJF pre rok 2016 a jeho základné princípy. 
- Zmeny v zložení odborných komisii SJF (všestrannej spôsobilosti a záprahovej). 
- Pripravované valné zhromaždenia jazdeckých oblastí Košice a Prešov. 
- Zahájenie kontroly z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu dňa 3.11.2015 na 

sekretariáte SJF, správnosť čerpania pridelených finančných prostriedkov v roku 2014. 
- Prijatie novej pracovníčky na sekretariát SJF 

- Započatie tvorby nového uceleného informačného systému pre SJF – v prvej fáze evidencia 
klubov, členov a koní, neskoršie rozšírenie o evidenciu, spracovanie a vyhodnocovanie 
pretekov. Testovanie "evidenčnej časti" začne od roku 2016 a postupne sa bude dopĺňať o 
nové moduly.  
 

 

Bod 4: Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015 – drezúra, voltíž, práca s mládežou 

a deťmi / pony 

Správy: Andrea Machalová – celé znenia tvoria prílohu tohto Zápisu 

 

Drezúra: 



- disciplína v JOBB napreduje, najúspešnejší klub oblasti je Limfora Badín (práca M. Ornthovej-

Čumovej). Na MSR v drezúre M. Kollová/Porthos – I.miesto v kategórii detí a A. M. 

Gábrišová/Esmeralda a /Renoir – III. a IV.miesto v kategórii ml.juniorov. 
- oblastné majstrovstvá (JOBB a JOZA), ktoré sa uskutočnili v Trebostove – viacnásobné porušenia 
pravidiel ohľadom vyhodnocovania majstrovských súťaží (minimálne počty účastníkov, maximálne 
počty koní), pokazená snaha a dobrý úmysel organizátora. 
- počas celého roka neboli zverejňované výsledky drezúrneho pohára, ktoré mala (po dohode JOBB 
a JOZA) zabezpečovať M. Brieniková. Konečné výsledky prisľúbila vypracovať a zverejniť do 
8.11.2015. 

Voltíž: 

- v oblasti máme jediný klub, ktorý sa venuje tejto disciplíne – JK Králiky. V SVP obsadil klub 

8.miesto. 

Práca s mládežou a deťmi / pony: 

-  v spolupráci s viacerými organizátormi sa podarilo vypísať v roku 2015 až 32 pony súťaží (14 
súťaží v RS TEAM Bratislava ako PONY TROPHY).  
- poďakovanie za dobré podmienky pre pony súťaže: Topoľčianky, Liptovská Sielnica, Vígľaš-

Pstruša, Motešice, Dunajský Klátov, Vysoká pri Morave, ... 
- historicky prvé MSR PONY v Šamoríne (poďakovanie organizačnému riaditeľovi D.Sabovi). 

Úspechy našich jazdcov – A. Machalová/Erva a /Etna – I. a II. miesto, M. Antalíková/Jurášek – 

IV.miesto. 

- oblastné majstrovstvá (JOBB a JOZA) – dobre pripravené podujatie v Trebostove – A. 

Machalová/Etna – II.miesto.  

- Prebiehal II. ročník Slovenského skokového pony pohára. 

 

 

 

Bod 5: Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015 – skoky 

Správa: Patrik Čutka – celé znenie tvorí prílohu tohto Zápisu 

 

Skoky: 

- pokles vo výkonnosti jazdcov našej oblasti 
- oblastné majstrovstvá (JOBB a JOZA) sa konali v novom areáli – Masarykov dvor na Vígľaši-
Pstruši. V kategórii juniorov družstiev: Z. Gánovská a S. Gánovská – III.miesto, v kategórii 
seniorov B. Kupcová – III.miesto a v kategórii seniorov družstiev B. Kupcová a L. Kohútová – 

II.miesto.  

- v Stredoslovenskom skokovom pohári slabé umiestnenia jazdcov z našej oblasti s výnimkou 
kategórie detí a little. 
 

 

Bod 6: Vyhodnotenie športovej činnosti v roku 2015 - všestrannosť, vytrvalosť, záprahy 

Správy: Vladimír Koška – celé znenia tvoria prílohu tohto Zápisu 

 

Všestrannosť: 
– správa zaslaná elektronicky 

Vytrvalosť: 
– správa zaslaná elektronicky 

Záprahy: 
– nemá JOBB zastúpenie 

 

 

Bod 7: Vyhodnotenie o športovej činnosti v roku 2015 -športový kalendár, rozpisy, skúšky 

ZVJ, legislatíva 

Správa: Alexander Bagdal – celá správa tvorí prílohu tohto Zápisu 

 



- uskutočnili sa troje skúšky ZVJ s účasťou 24 uchádzačov a 11 jazdeckých podujatí 
- schvaľovanie rozpisov a zverejňovanie výsledkov prebiehalo štandardným spôsobom bez 
závažnejších nedostatkov 

 

 

Bod 8: Príprava vyhodnotenia športovej sezóny 2015 – Galavečer 2015 

 

P-JOBB navrhuje: 

1. Pre odmenenie po 5 umiestnených (podľa umiestnenia v Pohárových súťažiach) vo všetkých 
kategóriách a jazdeckých disciplínach skoky, všestrannosť, drezúra a pony. V ostatných 
jazdeckých disciplínach podľa umiestnenia v celoslovenskom rebríčku. 

2. Na spoločnej internetovej stránke JOBB a JOZA bude zverejnený oznam o výberovom 
konaní s kritériami: termín (január-február 2016), kapacitné možnosti, cena na osobu, 

program a pod. 

Týmto P-JOBB žiada o vyjadrenie k uvedeným bodom P-JOZA. V prípade schválenia 
vypracuje Alexander Bagdal zoznam ocenených, ktorý bude predložený P-JOZA na 

pripomienkovanie. Tak isto bude zverejnený oznam o konaní výberového konania na usporiadanie 
Galavečera 2015 na oblastnej internetovej stránke. 

 

 

Bod 9: Návrh na rozdelenie finančných prostriedkov 

 

Jaroslav Ivan informoval o stave finančných prostriedkov oblasti, z ktorých časť už má oblasť na 
účte a časť sa ešte očakáva. P-JOBB rozhodlo, že ponechá na účte finančné prostriedky vo výške a 
pre účel nasledovne: 
350 € - na ceny pre Galavečer 2015 

200 € - na prípadné valné zhromaždenie oblasti (ak jeho konanie bude odsúhlasené) 
100 € - rezerva na poplatky a iné výdavky 

 

Pre rozdelenie finančných prostriedkov bolo schválených 1450 €: 
150 € - pre Alexandra Bagdala za vedenie internetovej stránky a údržbu časomiery 

948 € - jazdecká disciplína skoky (+ pony) - podrobné a adresné rozdelenie pripraví Patrik Čutka 

127 € - jazdecká disciplína drezúra - podrobné a adresné rozdelenie pripraví Andrea Machalová 

78 € - jazdecká disciplína voltíž - podrobné a adresné rozdelenie pripraví Andrea Machalová 

88 € - jazdecká disciplína všestranná spôsobilosť - podrobné a adresné rozdelenie pripraví Vladimír 
Koška 

59 € - jazdecká disciplína vytrvalosť - podrobné a adresné rozdelenie pripraví Vladimír Koška 

 

 

Bod 10: Príprava valného zhromaždenia oblasti 
 

Na základe článku XIII Stanov SJF P-JOBB rozhodlo o konaní valného zhromaždenia oblasti v 
termíne 12.12.2015 10:00 (prezentácia 9:00 – 9:45) s miestom konania: Reštaurácia Masarykov 
dvor Vígľaš-Pstruša. Pre výpočet počtu mandátov bude použitá ostatná známa oficiálna evidencia 
SJF k 22.10.2015. 

Ďalej P-JOBB schválilo návrh Programu valného zhromaždenia nasledovne: 
1. Otvorenie 

2. Voľba mandátovej komisie, správa mandátovej komisie 

3. Voľba pracovného predsedníctva 

4. Voľba zapisovateľa a overovateľov Zápisu 

5. Schválenie programu rokovania  
6. Voľba volebnej komisie  
7. Voľba návrhovej komisie  
8. Schválenie rokovacieho a volebného poriadku 



9. Správa kontrolóra ÚRKK SJF, jazdeckej oblasti Banská Bystrica pre roky 2014 a 2015 

10. Voľba predsedu, podpredsedu a členov predsedníctva SJF, jazdeckej oblasti Banská Bystrica 

11. Voľba kontrolóra SJF, jazdeckej oblasti Banská Bystrica 

12. Voľba člena disciplinárnej komisie SJF, jazdeckej oblasti Banská Bystrica 

13. Diskusia 

14. Správa návrhovej komisie a uznesenie 

15. Záver 
 

P-JOBB schválilo návrh Rokovacieho a volebného poriadku valného zhromaždenia. 
P-JOBB poveruje predsedu P-JOBB Jaroslava Ivana prípravou a rozposlaním pozvánok 
(doporučenou poštou v termíne do 11.11.2015) na oficiálne známe adresy klubov oblasti – počet 22 
ks. Súčasťou pozvánky bude návrh Programu, návrh Rokovacieho a volebného poriadku, počty 
mandátov a Delegačné listy jednotlivých klubov.  

 

 

Bod 11: Rôzne 

 

- Pre kontrolu nakladania s finančnými prostriedkami oblasti v roku 2014 a 2015 odovzdal predseda 

P-JOBB Jaroslav Ivan kontrolórovi oblasti Zuzane Gánovskej účtovnú evidenciu pre rok 2014. 
Účtovná evidencia pre rok 2015 bude spracovaná do 30.11.2015 a tiež bude odovzdaná na kontrolu. 
O výsledku kontroly bude vyhotovená Správa, ktorá bude prednesená na valnom zhromaždení 
oblasti. 

 

- Andrea Machalová – apeluje na organizátorov pretekov, aby v skokových a drezúrnych 
súťažiach stupňa ZM a Z boli okrem otvorenej súťaže ešte aj zvlášť vyhodnotené deti do 14rokov.  
- Jozef Paulovič – zvýšené náklady spojené s týmto vyhodnotením by mohla kompenzovať 
jazdecká oblasť príspevkom pre organizátora (na stužky, prípadne vecné ceny). 
- Alexander Bagdal – nie je to možné sľúbiť organizátorom dopredu, lebo finančné možnosti 
oblasti sú známe len v druhej polovici roka a rozdelenie prebieha až na konci sezóny. 
- Andrea Machalová – deťom treba dať aspoň stužky, aby boli motivované k dosahovaniu ďalších 
úspechov a v otvorenej súťaži aj napriek čistým parkúrom sa umiestňujú za skúsenejšími jazdcami, 
mimo dekorovaných umiestnení. 
- Jaroslav Ivan – aspoň na stužky by mohol nájsť financie usporiadateľ. 
 

- Jozef Paulovič – zaujímal sa ako bude prebiehať registrácia v SJF v roku 2016 a ako sa 
zabezpečí, aby sa neopakovali chyby 

- Jaroslav Ivan – nakoľko je členom (spolu s M. Horváthom – predsedom JO KE a J. Rindošovou 
– predsedkyňou JO PO a podpredsedkyňou P-SJF) konzultačného tímu na prípravu informačného 
systému, podrobne vysvetlil predstavu o činnosti informačného systému, kontrolných 
mechanizmoch a prepojeniach medzi jednotlivými databázami programu. Ďalej informoval v čom 
bude spočívať rozšírenie systému o nové moduly, ako sú prihlasovanie pretekov organizátormi, 
vyhodnocovanie výsledkov a kariéry koní a jazdcov.  
- Alexander Bagdal – už roky sa hovorí o novom informačnom systéme na prihlasovanie, 
spracovanie výsledkov a vyhodnocovanie pretekov, on sám sa zúčastnil rokovaní ešte za predsedu 
V. Chovana aj M. Kubíka, ako aj predstavenia programov za podpredsedkyne J. Rindošovej. Zatiaľ 

sa nič neudialo a nevyriešilo. 
- Jaroslav Ivan – verí, že v najbližšom roku sa ukážu prvé výsledky. 
 

- Zuzana Gánovská – poskytla informáciu, že aj napriek snahe K.Bugára – člena disciplinárnej 
komisie SJF za jazdeckú oblasť Banská Bystrica sa doposiaľ disciplinárna komisia SJF nestretla a 
vôbec nepracuje. 
 

- Jaroslav Ivan – informoval o stále nových a nových problémoch a nejednoznačných 
formuláciách ohľadom platných Stanov SJF, ktoré boli prijaté "násilným" spôsobom určitou 



skupinou členov SJF na valnom zhromaždení v Lučenci. Starý problém je možnosť odvolania, resp. 

opätovného nezvolenia predsedu jazdeckej oblasti, ktorý je najvyšším predstaviteľom SJF (či už je 
to predseda, alebo v súčasnej dobe podpredseda) a s tým spojené ochromenie, ba priam nemožnosť 

fungovania P-SJF, ktorého činnosť nebude mať kto riadiť, ba dokonca ani zvolať zasadnutie 
predsedníctva ani dať hlasovať formou mailov. 
Najnovšie je to reálna možnosť zvoliť na valných zhromaždeniach oblastí do predsedníctva oblastí 
člena inej oblasti, resp. možnosť viacnásobného zvolenia jedného člena SJF do funkcií vo viacerých 
oblastiach súčasne. 
Alebo problematika trvania funkčného obdobia členov P-SJF, kde na jednej strane sa v stanovách 
hovorí, že "je dvojročné" a na inom mieste stanovy hovoria, že "končí dňom zvolenia nových 
členov". Čo ak sa VZ niektorej oblasti neuskutoční v lehote do dvoch rokov? Končí mandát 
predsedu oblasti? Ako bude fungovať P-SJF, ktoré podľa stanov "má 9 členov"? V prípade straty 
mandátu to už predsa nebude predsedníctvo a SJF nemôže fungovať – presne tak isto ako sa čakalo 
na zvolenie posledného člena predsedníctva za JO Trenčín vo februári 2014 aby bolo kompletné – 9 

členné.  
- Andrea Machalová – vyriešilo by to asi prijatie nových stanov na Valnom zhromaždení SJF 

- Jaroslav Ivan – súhlasí s podmienkou, že valné zhromaždenie SJF (čo už viackrát deklaroval) je 
vhodné uskutočniť len v prípade jednotnosti terajších členov P-SJF v otázke znenia nových stanov, 
ktoré by boli spoločne predložené na valnom zhromaždení, inak sa bude opakovať druhý Lučenec 
alebo Košice.   
 

 

Bod 10: Záver 

 

- Predseda P-JOBB Jaroslav Ivan na záver poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí 
predsedníctva a zasadnutie P-JOBB ukončil. 
 

 

 

 

V Lučenci 6.11.2015 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------   ------------------------------------------------- 

             zapísal: Jaroslav Ivan     overil: Alexander Bagdal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Slovenská jazdecká federácia – Jazdecká oblasť Banská Bystrica 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Rozdelenie finančných prostriedkov pre rok 2015 

 

Vyhodnotenie sezóny – GALAVEČER       350,00 

Vedenie internetovej stránky a údržba časomiery     150,00 

- Alexander Bagdal        150,00 

Kluby (usporiadatelia pretekov) a jazdci v disciplíne skoky    948,00 

- JK Masarykov dvor (Agrosev) Vígľaš  595 štartov   379,00 

- JK Kováčovce     123 štartov     78,00 

- Carpathia EC Lócz      97 štartov     62,00 

- Carmina Rimavská Sobota     61 štartov     39,00 

- JS Hájik Závada        47 štartov     30,00 

- Radoslava Ivanová (Zairin dvor Boľkovce) výkonnosť ST a vyššie    80,00 

- Alexandra Machalová (Isokman Zvolen) M SR pony I.        70,00 

- Alexandra Machalová (Isokman Zvolen) M SR pony II.        50,00 

- Zuzana Gánovská (Ranč pod bukmi Látky) M JOBBaZA jun druž. III.   20,00 

- Simona Gánovská (Ranč pod bukmi Látky) M JOBBaZA jun druž. III.   20,00 

- Bibiana Kupcová (JK Agrosev Vígľaš)  M JOBBaZA III.    20,00 

- Bibiana Kupcová (JK Agrosev Vígľaš)  M JOBBaZA druž. II.    35,00 

- Lucia Kohútová (Wavo Horses Sl.Ľupča) M JOBBaZA druž. II.    35,00 

- Alexandra Machalová (Isokman Zvolen) Skokový pohár deti III.   20,00 

- Alexandra Machalová (Isokman Zvolen) Skokový pohár deti V.     10,00 

Kluby (usporiadatelia pretekov) a jazdci v disciplíne drezúra   127,00 

- Beri-Klub Nová Baňa    44 štartov     13,00 

- Marina Kollová (Limfora Badín)  M SR I.      25,00   

- Martina Kollová (Limfora Badín)  Drezúrny pohár    10,00 

- Anna Mária Gábrišová (Limfora Badín) M SR III.     14,00 

- Anna Mária Gábrišová (Limfora Badín) Drezúrny pohár    10,00 

- Alexandra Stankovičová (JK Agrosev Vígľaš) M SR mladé kone I.    25,00 

- Miroslava Čumová (Limfora Badín)  Drezúrny pohár    10,00  

- Michaela Pavlovičová (Isokman Zvolen) Drezúrny pohár    10,00 

- Michaela Šaturová (Beri-Klub Nová Baňa) Drezúrny pohár    10,00  

Jazdci v disciplíne všestranná spôsobilosť        88,00 

- Ivana Lőrinčíková (JK Agrosev Vígľaš)       40,00 

- Zuzana Gánovská (Ranč pod bukmi Látky)       24,00 

- Simona Gánovská (Ranč pod bukmi Látky)       24,00 

Kluby v disciplíne voltíž           78,00 

- JK Králiky            78,00 

Kluby v disciplíne vytrvalosť          59,00 

- Horskí jazdci Horná Lehota           59,00 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

SPOLU na rozdelenie                1800,00  

 

Schválilo Predsedníctvo jazdeckej oblasti Banská Bystrica 

dňa 6.11.2015 (Zápis) a 17.11.2015  

 

Jaroslav Ivan, predseda Predsedníctva JO B.Bystrica 


